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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Bent u het met ons eens dat de groei van het aantal asielzoekers een forse stijging van 
geweldsincidenten met zich meebrengt 
 
Antwoord 1: 
Nee. Wij zien geen verband tussen de groei van het aantal asielzoekers en het aantal incidenten 
binnen de Maastrichtse asielopvang. Het beeld van de politie bevestigt dit. Zij geven aan relatief 
weinig meldingen te ontvangen vanuit het AZC waar 650 mensen uit 55 landen samen wonen. In 
totaal zijn er in 2022 en 2023 (tot peildatum 24 maart) 36 meldingen bij de politie geweest. Het 
overgrote deel betrof een ruzie/twist of bedreiging (beide zonder gevolg). Voorgaande jaren (juni 
2020 t/m dec 2021) laten een vergelijkbaar beeld zien: 35 meldingen waarvan het overgrote deel 
ruzie/twist of bedreiging zonder gevolg.  
 
 
Vraag 2: 
Bent u op de hoogte van het feit dat er in de woningen van de asielzoekers messen, bijlen en drugs 
aanwezig zijn? Zo ja, bent u bevoegd, net als in andere woningen, in te grijpen? Zo nee, waarom 
niet? 
 
Antwoord 2: 
Het COA is verantwoordelijk voor de opvang en het beleid wat wel en niet op een opvangplek 
getolereerd wordt. Binnen het AZC geldt een streng huisreglement dat wapens en drugs verbiedt. 
Het COA voert hier controles op uit en neemt indien nodig actie, zo nodig met behulp van 
inschakeling van de politie. Die bevoegdheid ligt niet bij de gemeente. Dit is zo geregeld in de wet. 
Net zoals elders in de samenleving gebeurt het soms dat personen verboden zaken mee naar 
binnen smokkelen, vandaar dat controles met regelmaat worden uitgevoerd. Het COA informeert ons 
over schendingen van afspraken.   
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Vraag 3: 
In een asielzoekerscentrum zouden mensen zich veilig moeten voelen, maar nu is het een feit dat 
het binnen de muren toenemend onveilig is? Wat kan/gaat u doen zodat echte vluchtelingen ook 
daadwerkelijk veilig zijn? 
 
Antwoord 3: 
Het feit zoals u het omschrijft wordt niet door ons en door het COA herkend wat betreft de AZC- 
locatie aan de Francois de Veijestraat. Uiteraard is veiligheid een belangrijk voorwaarde en krijgt 
deze ook hoge prioriteit. Zo kent het COA huisregels, is er 24/7 beveiliging aanwezig, gelden er 
protocollen en is een integraal veiligheidsoverleg tussen COA, politie, gemeente en buurt waarin 
veiligheidsaspecten worden besproken.  
 
 
Vraag 4: 
Deelt u onze mening dat de houding van Staatssecretaris Eric van der Burg (asiel), om het jaarlijks 
rapport over incidenten te willen afwachten voordat hij reageert, mosterd na de maaltijd is? Wij zijn 
namelijk van mening dat we nu moeten zorgen dat het geweld niet escaleert in plaats van een 
afwachtende houding aan te nemen. 
 
Antwoord 4: 
Zie hiervoor antwoord 3 en 2. In Maastricht is geen sprake van een afwachtende houding, maar vindt 
er proactief samenwerking en overleg plaats tussen de betrokken partijen. 
 
 
Vraag 5: 
Bent u bereid om direct contact op te nemen met het COA om te kijken wat nodig is om de veiligheid 
van de goedwillende asielzoekers, het personeel, maar ook de veiligheid van de burgers van 
Maastricht te kunnen waarborgen? 
 
Antwoord 5: 
Wij staan voortdurend in contact met het COA over onder andere de veiligheid van haar bewoners 
en de burgers in de stad. Een structureel veiligheidsoverleg maakt onderdeel uit van het bewaken 
van de veiligheid waar u op doelt. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
de Burgemeester, 

 
J.M. Penn-te Strake 
 
en 
 
Hoogachtend, 
 

 
Anita Bastiaans 
Wethouder Duurzaam Sociaal Domein, WMO, Welzijn, Diversiteit, Europa en de Euregio  


